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De fractie heeft de volgende vragen:

Onze fractie heeft vernomen dat er voorbereidingen worden getroffen voor de kermis in Roosendaal.
De Horeca op de Markt zou zijn benaderd door de gemeente met de mededeling dat gedurende twee
weken de terrassen van de Markt zouden moeten verdwijnen om plaats te maken voor een soort van
omheinde kermis.

Horecaondernemers zijn niet blij met deze ontwikkeling. Na een lange periode van sluiting vanwege
COVID, met een enorm omzetverlies tot gevolg, kan er eindelijk weer een kleine omzet behaald
worden via de terrassen. Vanwege de R|VM-regels kan er inpandig nog nauwelijks omzet worden
gemaakt. De Horeca is dus nu nog grotendeels afhankelijk van de terrassen. Het opnieuw moeten
missen van twee weken omzet wordt als bijzonder frustrerend ervaren.

Onze fractie heeft begrip voor de gevoelens en belangen van de horeca, alsmede voor het belang
van de kermisexploitanten. Volgens ons moet het ook mogelijk zijn om zowel de belangen van de
horeca als van de kermisexploitanten te kunnen behartigen. Dit zou kunnen door geschikte

alternatieve locaties voor de kermis aan te wijzen.

1. Klopt het dat de gemeente Roosendaal voorbereidingen treft voor de kermis in het centrum van
Roosendaal en dat de terrassen op de Markt gedurende twee weken moeten wijken?

2. Zo ja, is dit in overleg en in overeenstemming met de betrokken horecaondernemers bepaald?
Graag een toelichting op de reactie van de ondernemers richting gemeente.

3. ls er overleg/ communicatie tussen de gemeente Roosendaal en Koninklijke Horeca Nederland

- afd. Roosendaal geweest inzake deze kermis? Graag een toelichting.

Normaal gesproken is het organiseren van de kermis op deze plek geen enkel probleem, maar deze
keer wel een beetje wrang in verband met de situatie rondom de Horeca en de omzet die nu vooral uit
de terrassen behaald moet worden.

4. Heeft u overwogen om op de locatie Markt deze keer geen kermis te organiseren en hiervoor
een alternatieve locatie te gebruíken waarbij geen terrassen hoeven te wijken? Graag een uitgebreide
toelichting.



5. lndien u uw plannen toch doorzet, denkt u dan ook aan een schadevergoeding voor de getroffen

horeca die hun enige omzet (via terrassen) moeten gaan missen.

6. Hoe gaat u de thans geldende RIVM-maatregelen naleven bij het organiseren van kermissen in

onze gemeente.

7. Wat zijn de plannen voor de kermis in WouW welke normaal gesproken meteen na de
Roosendaalse kermis plaatsvindt?

Namens de fractie van VLP,

Eric de Regt en Wilbert Brouwers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja, de voorbereidingen voor kermis Roosendaal beginnen, hiervoor zullen de zomerterrassen
moeten wijken.

Voor de kermis dienen al tientallen jaren alle zomerterrassen verwijderd te worden om een

veilige en bereikbare kermis te kunnen houden.

ln het Horeca herstelplan is expliciet opgenomen en ondertekend door KHN afd. Roosendaal,

dat de zomerterrassen dienen te worden veruvijderd en beperkt moeten gaan worden tot alleen

de gevelterrassen.

Nee, voor kermis Roosendaal is de Markt, zoals alle jaren, het centrale hart van de kermis.

We zijn in gesprek met de horeca en hebben een aantal passende voorstellen gedaan en een

compromis met elkaar gevonden zodat er voor iedereen een acceptabele situatie ontstaat.

De kermis Roosendaal zal opgezet worden aan de eisen die momenteel van toepassing zijn

voor kermissen als doorstroomlocatie.

7. Zie beantwoording vraag 6, maar dan voor kermis Wouw

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose
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